
 

 Harászi Ádám 

Karimo: Szia, Ádám. Túl vagyunk, talán a legkeményebb futamon. A csodálatos, havas pályán. Varshkon. 

Elég kemény volt a mezőny. Mesélj nekem kicsit a felkészülésről, hogy alakult számodra? 

Harászi Ádám: Szia, Károly, igen magam is úgy érzem, elég kemény verseny volt. A pálya tényleg szép, 

tegnap még nagyon kerestem a tempómat. Azt hiszem rossz irányba keresgéltem a beállításokat. A mai 

nap úgy keltem fel, hogy küzdeni akarok, bár mikor láttam a tempóhátrányomat az él menőkkel, egy picit 

a kedvemet szegték. Egészen pontosan a felkészülésem a mai nap volt. A felfüggesztéssel volt a legtöbb 

problémám, egy picit túl keményre állítottam az elején, így elég keveset volt a kerék a talajon. Gergő 

csapattársam is sokat segített, hogy beleszokjak az autóba. A kormányszervóm melegedett nagyon.   
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Karimo: Mesélj nekem a négy futamodról, hogy alakultak számodra. A Tóth Károllyal is szép csatákat 

vívtatok, elmondása szerint, jól megizzasztottad 

Harászi Ádám: Örülök, hogy Károly ilyen véleménnyel van a csatánkról, az eddigi futamokat sajnos 

pénzszűke és időhiány miatt nem tudtam teljesíteni, így ez az első futamom az idényben, bár ahhoz képest 

úgy érzem egész jól sikerült. Nagyon kemény ellenfeleket láttam, akik igen magas szinten űzik ezt a 

sportágat. Jól esett egy ilyen közösségben csatákat vívni. 

Karimo: A közösség igen, nagyszerű. Ismét remek pilóták neveztek az elején. Mesélj picit az elődöntőről, 

valamint a döntőről, hiszen mind a kettőbe bejutottál. 

Harászi Ádám: Ahogy elkezdtem gyorsulni a nap folyamán egyre jobban meg szoktam az autót. Szoros 

csaták voltak, az egyik társammal sikeresen lebontottuk egymás autóját, de hát ilyen, amikor küzdünk. A 

hotlap eredmények alapján nagyjából tudtam hol a helyem a mezőnyben, de úgy érzem meglehetősen 

szerencsésen alakultak a dolgaim. Kimaradtam a nagyobb balesetekből, és az autó is jól viselkedett. 

Tudtam kik ellen nincs esélyem menni, ami több dolognak is betudható. Mivel ez az első futamom volt, így 

meg volt a stressz, és ahogy haladtuk előre az előfutamokban és az elődöntőkben, egyre hamarabb 

kezdődött a kéz és lábremegés. A BT is remek munkát végzett. A döntőben volt egy kis bénázásom, ami 

miatt új rajtot kellett kérnem, ugyanis sikerült nem megtankolni az autót. Elég gáz lett volna a verseny 

felénél üres tank miatt feladni a versenyt! 

Karimo: Ez így igaz, a BT remek munkát végzett, és azért valljuk be, hogy te is a futamok alatt. Ádám, 

köszönöm, hogy itt voltál, és remélem, találkozunk a következő versenyen Loheac-ban, és ugyan ilyen 

izgalmas hétvégét sikerül menned! További szép estét neked! 

Harászi Ádám: Köszönöm a lehetőséget, nagyon élvezetes hétvége volt, ha időm és energiám engedi, 

biztosan ott leszek. Szép estét!  
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 Tóth Norbert 

Karimo: Szia, Norbi! Hó, jég, és ami a legfontosabb izgalmas futamok jellemezték ezt a hétvégét. 

Mesélj nekem hogy alakult számodra a felkészülés? 

Tóth Norbert: Szia! Nagyon sokat nem gyakoroltam, de nagyon nehéz volt számomra ez a 

verseny! Most mentem először Rallycrossba hóba! Egyszerre 4-6 versenyzővel nehéz volt!amúgy 

elégedett vagyok a mai teljesítményemmel! Nem gondoltam volna, hogy bejutok az elődöntőbe! 

Karimo: Mesélj nekem, a négy futam alatt volt-e izgalmas csatád, és kivel? 

Tóth Norbert: Mind a négy izgalmas volt! Egyszer kétszer hátulról belém jöttek, de nem tudom 

pontosan ki volt! Az első előfutamot meg tudtam nyerni! Számomra ez meglepetés volt. 

Összességében nagyon tetszett a verseny és nagyon izgalmas volt! 

Karimo: Az elődöntő hogy alakult számodra? Hiszen nagyon kemény mezőny gyűlt össze most. 

Tóth Norbert: Nagyon jó versenyzőkkel kerültem össze, akik tőlem gyorsabbak! De nem kerültem 

semmilyen galibába és kivártam még valaki hibázik! András hibázott és így tudtam 4. lenni. 

Karimo: Azért ez is szép teljesítmény. Csalódott vagy, hogy nem kerültél be a döntőbe? 

Tóth Norbert: Nem vagyok csalódott, sőt még az is meglepett, hogy bekerültem az elődöntőbe! 

Karimo: Következő verseny Loheac. Számíthatunk rád, itt is hogy indulsz? 

Tóth Norbert: Igen, mindenképpen szeretnék indulni! 

Karimo: Norbi, köszönöm, hogy itt voltál, és gratulálok. Remekül mentél. Szép estét neked,és 

találkozunk Loheac-ban! 

Tóth Norbert: Nagyon szívesen, köszönöm. Neked is szép estét! Szia!  

 



[Ide írhatja a dokumentumból idézett szöveget vagy egy érdekes kérdés összefoglalását. A szövegdoboz a 

dokumentum tetszőleges pontján elhelyezhető, és formázását a Rajzeszközök lapon adhatja meg.] 

 

[Ide ²rhatja a dokumentumb·l id®zett szºveget vagy egy ®rdekes k®rd®s ºsszefoglal§s§t. A szºvegdoboz a 

dokumentum tetszŖleges pontj§n elhelyezhetŖ, ®s form§z§s§t a Rajzeszkºzºk lapon adhatja meg.] 

 

  Gombár Gábor 

Karimo: Szia, Gábor! Szép számban összegyűltetek ma is, és nem is akár milyen pilótákkal. Teszted hogy 

sikerült, tudtál sokat gyakorolni? 

Gombár Gábor: Sziasztok! A futamra még az előző futam után kb. 3-4 hete gyakoroltam. Megcsináltam a 

setup-ot és az óta pihentettem a DS3-ast. Most verseny előtt pár órával próbáltam felfrissíteni a 

begyakoroltakat, ami sikerült is 

Karimo: Góth Viktor mellett, és Cziranku Dániel távozása után, meg találtad a következő nagy ellenfeled, 

Tóth Károlyt. Mesélj nekem a négy futamodról hogy alakultak számodra, hiszen nagyokat csatáztatok az 

élen mindig? 

Gombár Gábor: Az első előfutamban a sorsolás nekem kedvezett bár mindjárt összekerültem G. Viktor-ral 

és L. Zsoltee-val de meg tudtam nyerni. Utána szereztem még két első helyet és egy másodikat. Ezzel a 

futamokon a legtöbb pontot sikerült szereznem. 

Karimo: Elődöntő és döntő hogy alakult számodra? 

Gombár Gábor: Elődöntő az szerencsére simán a várakozásnak megfelelően be tudtam húzni. A döntőben 

a jobb rajthelyet kaptam és mindjárt az első kanyarban át vettem a vezetést. Szépen is haladtam az élen 

aztán a 3. körben egy technikai hiba akar a kéziféken beragadt és sajnos ez a megtorpanás 2 helybe került. 

A 3. helyről aztán próbáltam mindent beleadni és megfogni a 2. helyen Karimo-t. Sikerült is és szerencsére 

a második helyet a technikai hiba ellenére mentettem a menthetőt. Sajnálom, mert úgy érzem lett volna 

esélyen végre egy hibátlan hétvégét futni, de ahogy az előző futamokon úgy itt is elkerült a szerencse. 

Karimo: Így, hogy most a Cziranku Dániel kiszállt, mit gondolsz könnyebb dolgod lesz, vagy ugyan úgy 

küzdened kell keményen? 

Gombár Gábor: Nem hiszem. A Góth Viktorral elég együtt megyünk, úgyhogy ide-oda osztjuk egymást 

ketten. Sajnálom, hogy a Cziranku Dani nem szeretne jönni a többi futamra, mert addig 3-an mentünk fej-

fej mellett a futamgyőzelemért. 

Karimo: Hát igen, sajnos már nincs közöttetek. Gábor, kívánom nektek, hogy izgalmas csatákat vívjatok 

elől, a bajnoki címért. Találkozunk Loheacban. Jó felkészülést kívánok nektek! Szépe estét! 

Gombár Gábor: Én is köszönöm az interjút. Sziasztok!  

 


